



Mark W. Auger
Chief Operating Officer
Groupe Immobilier Eddy Savoie Inc.

Mark has advised business families for more than twenty-five years on various strategic and investment management issues. In 2014, he sold his interest in a Canadian multifamily office, he co-founded, to pursue and complete his doctorate degree on dynastic business family strategy at Kennesaw State University in Atlanta, Georgia. Mark acts frequently as a panelist or moderator at various industry or academic conferences like Northeastern University's Innovating Through The Generations 2017 Conference in Boston, the 2019 IFERA Annual Conference in Bergamo, Italy, and the CFA Montreal Society's 2017 and 2019 Dialogue With Our Leaders' events. Today, as Chief Operating Officer of the Groupe Immobilier Eddy Savoie Inc., Mark leads and facilitates the current organizational transformation plan to build on the founder's success and increase the organization and its subsidiaries' adaptive capacity to act to ensure the Savoie family's long term ownership and strategic control of its activities. Mark is also responsible for Financière Savoie's investment strategy.



Mark W. Auger
Chef de l'exploitation
Groupe Immobilier Eddy Savoie Inc.

Mark conseille les familles en affaires depuis plus de vingt-cinq ans sur diverses questions de stratégie et de gestion des investissements. En 2014, il a cédé son intérêt dans un bureau multifamilial canadien, afin de poursuivre et de terminer son doctorat en stratégie de familles en affaires dynastiques à la Kennesaw State University à Atlanta, en Géorgie. Mark intervient fréquemment en tant que panéliste ou modérateur lors de diverses conférences sectorielles ou universitaires, telles que la conférence Innovating Through The Generations 2017 à Boston de la Northeastern University, la conférence annuelle IFERA de 2019 à Bergame, en Italie, et les événements Dialogue avec nos dirigeants des sociétés CFA Montréal Society 2017 et 2019. Aujourd'hui, en tant que chef de l'exploitation du Groupe Immobilier Eddy Savoie Inc., Mark dirige et facilite le plan de transformation organisationnelle en cours pour tirer parti du succès du fondateur et renforcer la capacité adaptative de l'organisation et de ses filiales afin de garder la propriété à long terme et le contrôle stratégique des activités au sein de la famille Savoie. Mark est également responsable de la stratégie d'investissement de Financière Savoie.